

Patient consent form

For a patient's consent to publication of information about them, and authorize the publication of information to professor liao xiaoyang's team.

I have seen and read the material to be submitted to the journal

I understand the following:

- (1) The Information will be published without my name attached and the journal will make ever attempt to ensure my anonymity. I understand, however, that complete anonymity cannot be guaranteed. It is possible that somebody somewhere perhaps, for example, somebody who looked after me if I was in hospital or a relative may identify me.
- (2) The Information may be published in the journal, which is distributed worldwide. The journal goes mainly to doctors but is seen by many non-doctors, including journalists.
- (3) The Information will also be placed on the journal website.
- (4) *The Information may also be used in full or in part in other publications and products published the journal. This includes publication in English and in translation, in print, in electronic formats, and in any other formats that may be used by the journal or its licensees now and in the future. In particular the Information may appear in local editions of the journal o other journals and publications published overseas.
- (5) The journal will not allow the Information to be used for advertising or packaging or to be used out of context.
- (6) I can revoke my consent at any time before publication, but once the Information has been committed to publication ("gone to press") it will not be possible to revoke the consent.

Signed	Date: _	



四川大学华西医院

患者授权同意书

我已经仔细阅读了提交的临床相关资料,并将临床相关资料使用授权给廖晓阳教授团队。

我完全明白和理解以下内容:

- (1) 该信息将不带我及我家人姓名去发表,并且将尽一切努力确保我匿名。然而,我理解完全 匿名无法绝对保证。某处的某人有可能通过发表的相关信息认出我及家人,例如曾在医院 护理过我的人或某位亲戚。
- (2) 该信息可能在向全世界发行的杂志上发表,该杂志的读者群主要为医生,但也可能有许多 非医生读者,包括记者。
- (3) 该信息也将在发表文章杂志的网站上张贴。
- (4) *该信息也可能全部或部分地用于文章发表杂志出版社系列的产品和出版物。包括用英文和翻译文稿、经印刷、用电子格式、以及用该杂志或其被许可人现在和未来可以使用的任何其他格式发表。特别是,该信息可能刊载于杂志的地方版本或海外发行的其他杂志和出版物。
- (5) 文章发表杂志不会允许将该信息用于广告、包装或断章取义地使用。
- (6) 我能够在发表前随时撤回我的同意,但一旦该信息被交付出版(即"付印"),则不能撤回此同意。

